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365 ODA-BORSA BAŞKANI VE CUMHURBAŞKANIMIZ İLE 

İSTİŞARE TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİRİLDİ 

 
TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, oda ve borsa başkanlarıyla birlikte Cumhurbaşkanlığı 

Külliyesi’nde Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan ile düzenlenen istişare toplantısına 

katıldı. Hisarcıklıoğlu, “TOBB ve Oda-Borsa camiası olarak, dün olduğu gibi yarın da, 

demokrasiden, milletimizden, devletimizden yana olmaya devam edeceğiz” dedi. 

 

Cumhurbaşkanlığı Külliyesi nde Oda ve Borsa Başkanları ile  stişare Toplantısında bir 

konuşma yapan TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın bu 

olağan üstü durum karşısındaki soğukkanlı tavrının ve bu zor süreçte bile ekonomiyi ön 

planda tutmasının iş dünyasının moralini ve çalışma şevkini artırdığını söyledi. “Bizler, 

ülkemizin tüccar ve sanayicileri olarak, daha güçlü bir ekonomi için, hiçbir kesintiye 

uğramadan yola devam etmek azmindeyiz. Bu çerçevede üzerimize düşeni yapıyoruz, 

yapacağız” diyen Hisarcıklıoğlu, ülke ve millet olarak büyük bir badire atlatıldığını ifade etti. 
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Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan da burada yaptığı konuşmada, "Hiç şüpheniz 

olmasın, 15 Temmuz bu milleti bayraksız, vatansız, devletsiz, bırakma girişimidir çünkü bu 

girişimde bulunan ihanet şebekesinin ne millet diye ne bayrak diye ne vatan diye ne devlet 

diye bir derdi yoktur" ifadesini kullandı. 

  

Erdoğan, Cumhurbaşkanlığı Külliyesi nde düzenlenen Oda ve Borsa Başkanları ile  stişare 

Toplantısı nda konuştu. 

  

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, "Milleti himmet diyerek soydular soğana çevirdiler. 

Şimdi her şey meydana çıkıyor. Daha çok şeyler çıkacak. Daha noktayı koymuş değiliz, bu 

bir virgüldür. Daha devam ediyoruz. Rehavet yok, gevşemek yok, kararlı bir şekilde bu süreci 

devam ettirmek durumundayız." dedi. 

  

Milletin 15 Temmuz da, "Bizim bu ülkeden başka vatanımız yoktur ve bu ülkemizi de bu 

sapıklara bırakmayacağız." dediğini aktaran Cumhurbaşkanı Erdoğan, milletin o gece köken, 

meşrep, parti farkı gözetmeksizin sokaklara dökülerek "Bizim birlik, beraberlik ve kardeşlikten 

başka güvenecek dalımız yoktur." dediğini de anımsattı. 
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KALS T F RMALARI  LE SEKTÖR TOPLANTISI 
YAPILDI 

 

 

Niğde Ticaret ve Sanayi Odası, kalsit sektöründe faaliyet gösteren firmalarla bir araya 

gelerek sektör toplantısı gerçekleştirdi. 

  

Toplantıda Maden Kanununa Göre Devlet Hakları ve Kalsit Sektörüne Uygulanması 

konusunda, Ömer Halisdemir Üniversitesi nden görevlendirilen akademisyenlerin hazırladığı 

teknik rapor sunuldu. 
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Toplantının açılış konuşmasını gerçekleştiren Niğde Ticaret ve Sanayi Odası (NiTSO) 

Yönetim Kurulu Başkanı Şevket Katırcıoğlu; "Kalsit sektöründeki bazı işletmeler, bir süre 

önce odamıza başvuruda bulunarak, kalsit madenciliği sektöründe devlet hakkı 

hesaplanması konusunda ortaya çıkan sorun ile ilgili araştırma yapılmasını talep ettiler. 

  

Biz de Niğde Ticaret ve Sanayi Odası olarak bu sorunun çözümü için Ömer Halisdemir 

Üniversitesiyle görüştük ve ilgili sorunun çözümüne ilişkin alanında uzman öğretim 

üyelerinden oluşan bir inceleme komisyonu oluşturulması için bazı girişimlerde bulunduk. 

  

Yapılan bu girişimler neticesinde konunun araştırılması için işletme bölümü öğretim üyesi 

Doç. Dr. Ömer  skenderoğlu, maden mühendisliği bölümü bölüm başkanı Doç. Dr. Öner 

Yusuf Toraman, yine maden mühendisliği bölümü öğretim üyesi Yrd. Doç. Dr. Suat Delibalta 

ve maliye bölümü öğretim üyesi Yrd. Doç. Dr. Doğan Bakırtaş, Üniversite tarafından 

görevlendirildi. Görevlendirmenin ardından yaptığımız toplantıda sorun ve çözüme ilişkin 

süreçte odamızın neler yapabileceğinin bilgisi kendilerine verildi. Oluşturulan bu çalışma 

grubu, şu an burada  bulunan birçok işletmeyi ziyaret ederek konuyla ilgili soru formları 

vasıtasıyla sorunu değerlendirdiler ve teknik rapor hazırladılar. 

Sözlerime son verirken odamızın haklı talepler karşısında siz değerli işletme sahiplerinin 

öneri ve tekliflerini titiz bir şekilde ve ciddiyetle ele aldığını belirtmek isterim" diye konuştu. 

 

 

 

 

 


